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Verslag van de vergadering van de gemeenteraad van Laarbeek, gehouden op 6 juli 2023 in 
de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
F.L.J. van der Meijden , voorzitter 
A.P.H van der Aa    , lid 
H.M.M. van Bree     , lid  
A.M. Brouwers     , lid  
W.G.M. van Dijk , lid
L.P. Engels-Strijbosch , lid
R.H.J. Fransen , lid
A.A.H.G. de Groot     , lid  
J.P.H. Gruijters     , lid  
J.B.J.A.M. Hendriks     , lid  
R.J.B. van Heugten , lid
N.A.J.M. Otten    , lid  
L.W.J. Peeters , lid
M. Sanders , lid
B.L.J. van Sinten , lid 
M.H.A. Tijssen     , lid  
A.J.M. van de Ven-Vogels , lid
J.C.M. Verschuren     , lid  
A.G. M. van de Wijdeven     , lid  
F.P.A.C. van Zeeland , lid
M.L.M. van Heijnsbergen , griffier 
J.H.C.M. Briels     , wethouder  
M.C. Slaets-Sonneveldt    , wethouder  
R.A.G. van den Berkmortel    , wethouder  
J.W.M. van de Ven , gemeentesecretaris (digitaal)

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde.
De voorzitter opent de vergadering. De heer Tijssen wordt door het lot aangewezen als het lid 
dat in voorkomende gevallen als eerste zijn stem zal uitbrengen.
Er hebben zich geen insprekers gemeld.

2. Vaststelling agenda.
De heer Van der Aa geeft aan dat een ingekomen brief pas laat is ontvangen. Hij verzoekt de 
brief een vergadering later op de agenda te zetten zodat men de tijd heeft om zich voor te 
bereiden.
De voorzitter stelt vast dat hiermee wordt ingestemd en haalt de  brief van de agenda.

De agenda wordt volgens het concept vastgesteld. 
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3. Vragenhalfuurtje.
Er heeft zich niemand gemeld voor het vragenhalfuurtje.

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 15 juni 2023.
De besluitenlijst wordt vastgesteld.

5. Ingekomen stukken.
De lijst met ingekomen stukken en de daaraan gekoppelde adviezen wordt vastgesteld, met 
uitzondering van de brief van mevrouw Biemans-Corsten d.d. 22 mei 2023 inzake Reactie op 
beleidsvoornemen tot invoering van toeristenbelasting. Deze brief wordt bij de ingekomen 
stukken voor de volgende vergadering geplaatst.

6. Voorstel tot vaststelling van de Jaarrekening 2022 gemeente Laarbeek.
Er is 1 amendement ingediend bij de behandeling van de jaarrekening
door Ouderen Appèl-Hart voor Laarbeek en het CDA over:
Aanvulling voorzieningen onderhoud wegen en voorziening onderhoud riolering;
Besluit:
het ontwerpbesluit, dat bij dit voorstel hoort, te wijzigen als volgt:
I. Beslispunt 6 aan te vullen met:

h. Extra storting van €250.000,- in de Voorziening Egalisatie rioolheffing;
i. Extra storting van € 500.000,- in de Onderhoudsegalisatievoorzieningen wegen.

II. Het bedrag in beslispunt 7 (€ 3.904.000,-) te wijzigen in € 3.154.000,-.

Er is 1 motie ingediend bij de behandeling van de jaarrekening door Ouderen Appèl-
Hart voor Laarbeek en het CDA over 
Verrekening voordelig saldo afvalstoffenheffing.
1. Verzoekt het college bij de berekening van de tarieven voor de afvalstoffenheffing 2024 

het voordelige saldo over 2022, ad € 371.000,-, ten gunste van de inwoners te 
verrekenen.

2. Verzoekt het college om te onderzoeken of de instelling van een egalisatievoorziening 
afvalstoffenheffing mogelijk is waarin in de toekomst de plussen en minnen van de 
eindafrekening afvalstoffenheffing met elkaar verrekend kunnen worden.

Het amendement en de motie zijn als bijlage bij deze besluitenlijst gevoegd en maken hier 
integraal onderdeel vanuit.

De heer Van Zeeland stelt dat bij de inzameling van afvalstoffen alleen de werkelijke kosten 
in rekening gebracht mogen worden. Het overschot van € 371.000,- zou daarom 
teruggegeven moeten worden aan de inwoners. Daarvoor dient zijn fractie samen met het 
CDA een motie in. Hij licht de motie kort toe. De claim van Attero mag volgens hem niet 
afgewenteld worden op de inwoners. Hij vraagt aandacht voor de stijgende kosten voor 
geïndiceerde jeugdzorg. Tot slot stelt hij vast dat de kosten voor het onderhoud van wegen 
en riolering steevast uit de pas lopen en dat er sprake is van een sterk gedateerde 
meerjarenbegroting. Door middel van een amendement, dat zijn partij indient samen met het 
CDA, stelt hij daarom voor om respectievelijk € 250.000,- en € 500.000,- extra toe te voegen 
aan de onderhoudsvoorzieningen voor riolering en wegen. Hij licht het amendement kort toe.
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De heer Tijssen stelt vast dat het overgrote deel van het voordelig saldo een eenmalige plus 
betreft. Het is van belang om dit goed duidelijk te maken aan de inwoners zodat er geen 
verkeerd beeld ontstaat over de gemeentelijke financiën. Voor het overige kan hij zich vinden 
in het voorstel van het college. 
Mevrouw Van de Ven informeert naar de oorzaak van het hoge voordelige saldo van de 
jaarrekening. Zijn zaken niet goed gepland of is er sprake van een te hoog ambitieniveau.  
Met het benoemen van een aantal concrete onderwerpen vraagt zij wat de mogelijke oorzaak 
van het overschot kan zijn. In het verlengde daarvan vraagt zij zich af of de mensen die het 
nodig hebben wel voldoende geholpen zijn. Naar aanleiding van de personele onderbezetting 
pleit zij voor de reservering van een bedrag waarmee personeel beloond en behouden kan 
worden. 
Mevrouw Engels is akkoord met voorgestelde resultaatbestemming. De algemene reserve 
biedt wat haar betreft voldoende ruimte voor een uitstel van de pilot bij de bibliotheek in 
Aarle-Rixtel, waarvoor zij bij de behandeling van de kadernota een amendement zal indienen. 
Zij stelt voor om samen met het college een prioriteringsdiscussie te voeren.
De heer Van Sinten spreekt van een goed positief resultaat. Hij gaat akkoord met de 
voorgestelde resultaatbestemmingen.
De heer Gruijters pleit voor een goede analyse van het positieve resultaat om zo in de 
toekomst beter te begroten. Veel inkomsten zijn niet te beïnvloeden. De motie van het 
Ouderen Appèl – Hart voor Laarbeek met betrekking tot het positieve resultaat op de 
afvalstoffenheffing wordt door zijn partij niet gesteund. Door de jaren heen dient er 
gemiddeld genomen sprake te zijn van een evenwicht tussen uitgaven en inkomsten. Hij kan 
zich vinden in de voorgestelde resultaatbestemmingen. Het amendement van Ouderen Appèl 
– Hart voor Laarbeek steunt hij evenmin. Er wordt op geen enkele wijze onderbouwd hoe 
men tot de voorgestelde bedragen is gekomen.   
Wethouder Briels geeft aan dat er gewerkt wordt aan het concreter maken van de P en C 
stukken, zoals besproken in de Auditcommissie. In de 2e helft van dit jaar komt hij met een 
voorstel. In de commissie Sociaal Domein zal hij een nadere toelichting geven op de extra 
kosten voor geïndiceerde jeugdzorg. Ten aanzien van de ingediende motie van Ouderen 
Appèl – Hart voor Laarbeek over de afvalstoffenheffing wijst hij een teruggave van het 
overschot af. Deze keer is er geld over, andere jaren komen we geld tekort. Dan komt er ook 
geen naheffing voor de inwoners. De kosten worden altijd in rekening gebracht op basis van 
een inschatting. Het 2e deel van de motie is echter een goede suggestie. Met de instelling van 
zo’n voorziening kun je plussen en minnen in de loop der jaren met elkaar verrekenen. Het 
college is bereid dit in overleg met de accountant te onderzoeken. Het positieve resultaat van 
de jaarrekening bestaat voor een groot gedeelte uit eenmalige voordelen. Daar liggen geen 
ambities onder en dus is het niet zo dat er geen ambities zijn waargemaakt. 
De middelen voor de opvang van Oekraïense vluchtelingen zijn vooralsnog toereikend. Het 
college neemt alle noodzakelijke maatregelen die nodig zijn voor een goede opvang. 
Wethouder Slaets verwacht dat de voorzieningen voor het onderhoud van wegen en riolering 
toereikend zullen zijn. Zij ervaart het amendement van Ouderen Appèl – Hart voor Laarbeek 
als een steun in de rug en wil het daarom wel overnemen. Mochten de extra middelen niet 
nodig zijn dat zullen die voor het einde van het jaar alsnog aan de algemene reserve worden 
toegevoegd.
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De heer Gruijters meent dat de voorzieningen gebaseerd moeten zijn op een actuele 
meerjarenbegroting en vreest dat de voorgestelde extra toevoegingen wel eens in strijd 
zouden kunnen zijn met de regels. 

De vergadering wordt vervolgens geschorst.
De voorzitter heropent de vergadering. 

De heer Van Zeeland is blij met de toezegging dat het college met voorstellen komt voor het 
concreter maken van de P en C stukken. Voor wat betreft de motie over de 
afvalstoffenheffing wordt punt 1 over de teruggave van het overschot geschrapt. Voor wat 
betreft een onderzoek naar de instelling van een voorziening afvalstoffenheffing blijft de 
motie gehandhaafd. Hij handhaaft ook zijn amendement over het opplussen van de 
voorzieningen voor het onderhoud van wegen en riolering.

De voorzitter brengt vervolgens het amendement in stemming. Voor het amendement 
stemmen de leden Van Zeeland, Peeters, Engels, Van der Aa en Van de Ven. Tegen het 
amendement stemmen de leden Tijssen, Van Dijk, Brouwers, De Groot, Hendriks, Van de 
Wijdeven, Fransen, Van Sinten, Verschuren, Sanders, Gruijters, Van Bree, Otten en Van 
Heugten. 
De voorzitter stelt vast dat het amendement met 5 stemmen voor en 14 stemmen tegen is 
verworpen. 
De voorzitter brengt vervolgens het voorstel tot vaststelling van de jaarrekening 2022 in 
stemming. Alle leden stemmen voor waardoor het voorstel unaniem wordt aangenomen. 
Tot slot brengt de voorzitter de aangepaste motie in stemming, met het volgende dictum: 
Raadsbesluit:
Verzoekt het college om te onderzoeken of de instelling van een egalisatievoorziening 
afvalstoffenheffing mogelijk is waarin in de toekomst de plussen en minnen van de 
eindafrekening afvalstoffenheffing met elkaar verrekend kunnen worden.
Alle leden stemmen voor waardoor de motie unaniem wordt aangenomen.

7. Voorstel tot vaststelling van de 1e tussenrapportage 2023.
Mevrouw Otten, mevrouw Engels en heer Tijssen geven aan akkoord te gaan met het 
voorstel.
De heer Van Zeeland wijst op het negatieve saldo van bestaand beleid in 2023 en volgende 
jaren. Hij mist suggesties om te snijden in bestaand beleid. Dat heeft zijn voorkeur boven 
een eventuele verhoging van belastingen. Hij wil ook weten wat de effecten zijn van de 
circulaires van het rijk. 
De heer Van der Aa stelt vast dat veel zaken buiten de planning lopen. 
De heer Van Sinten is ook akkoord met de tussenrapportage maar maakt zich wel zorgen 
over de loonstijgingen.
Wethouder Briels geeft aan dat het college in de kadernota suggesties doet voor aanpassing 
van het bestaande beleid. Een snellere is niet mogelijk. De circulaires van het rijk zijn daarin 
verwerkt. Over de invulling van de 5W-vragen komt het college later met een voorstel. 
Geen van de leden verlangt stemming waarna de voorzitter vaststelt dat het voorstel 
unaniem is aangenomen. 
Hij schorst vervolgens de vergadering voor een pauze. 
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De voorzitter heropent de vergadering. 

8. Voorstel tot vaststelling van de Kadernota 2024 gemeente Laarbeek.
De algemene beschouwingen over de kadernota worden afgetrapt door de heer Tijssen van 
PNL. Vervolgens geven mevrouw Van de Ven namens het CDA, mevrouw Engels namens de 
PvdA, de heer Verschuren namens ABL, de heer Van Bree van de Werkgroep en de heer 
Peeters namens Ouderen Appèl – Hart voor Laarbeek hun beschouwingen over de kadernota. 
De teksten van de beschouwingen zijn als bijlagen bij deze besluitenlijst gevoegd.

Tijdens de beschouwingen worden de volgende amendementen en moties ingediend. Deze 
amendementen en moties zijn als bijlage bij deze besluitenlijst gevoegd en maken hier 
integraal onderdeel vanuit.
De volgende amendementen worden ingediend:
Door de PvdA en het CDA over uitstel van de pilot voor de bibliotheek Aarle-Rixtel 
met 1 jaar.
Besluit
de tekst op blz. 39 kadernota: 
Daarvoor voeren we een pilot uit met een grote vestiging in Beek en Donk, een 
bibliotheekpunt in Lieshout met een smallere collectie, een servicepunt van de bibliotheek in 
Aarle-Rixtel en een afhaalpunt in Mariahout. Om de pilot uit te kunnen voeren, kan de 
opgelegde bezuiniging van €75.000 niet geheel worden behaald en is er in 2024 en 2025 een 
extra budget nodig van €20.000. 

te vervangen door: 
Daarvoor voeren we vanaf 2025 een pilot uit met een grote vestiging in Beek en Donk, een 
bibliotheekpunt in Lieshout met een smallere collectie, een servicepunt van de bibliotheek in 
Aarle-Rixtel en een afhaalpunt in Mariahout. Om de pilot uit te kunnen voeren, kan de 
opgelegde bezuiniging van € 75.000 niet geheel worden behaald en is er in 2024 € 40.000 
euro extra budget nodig voor het voortzetten van huidige inrichting bibliotheek en 2025 voor 
de pilot een extra budget nodig van € 20.000. 
Dekking:
De extra kosten kunnen worden incidenteel gedekt uit de algemene reserve. De financiële 
doorwerking hiervan wordt verwerkt in de kadernota.

Door het CDA en Ouderen Appèl-Hart voor Laarbeek over het herstel van de 
historische verbindingen Eyckenlust.
Besluit
“tot vaststelling van de Kadernota 2024 gemeente Laarbeek, met dien verstande dat
De tekst op blz. 27 – 28 Kadernota onder “Herstel historische verbindingen 
Eyckenlust – Beek en Donk”
Er kan een hernieuwde verbinding ontstaan door het aanleggen van een voetgangersbrug 
over de Zuid-Willemsvaart die wordt aangesloten op de te herstellen historische 
lanenstructuur. Deze verbinding slaat letterlijk een brug tussen de woonkern en het groene 
landgoed. Zo ontstaat er een aantrekkelijk uitloopgebied binnen handbereik van de kern Beek 
en Donk. Deze verbinding draagt bij aan de uitstraling van Laarbeek als groenste gemeente, 
verhoogt de recreatieve waarde en stimuleert de vitaliteit van de bewoners.
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Wordt vervangen door:
Er kan een hernieuwde verbinding ontstaan door het aanleggen van een voetgangers,-
/fietsersbrug, welke gemonteerd wordt aan de huidige Beekse Brug, waardoor een 
gescheiden , verkeersveiligere oversteek over de Zuid-Willemsvaart wordt gerealiseerd en 
daarbij de toekomstige ontwikkeling van de snelfietspad Gemert-Eindhoven kan worden 
meegenomen. Zo ontstaat er een aantrekkelijkere en verkeersveiliger uitloopgebied binnen 
handbereik van de kern Beek en Donk. Deze verbinding draagt mede bij aan 
mobiliteitsopgave van Laarbeek, verhoogt de recreatieve waarde en stimuleert de vitaliteit 
van de bewoners. 

De volgende 3  moties worden ingediend:
Door de Werkgroep over veiligheid van de oversteek N615 (Orchideestraat).
Draagt het college op
- in overleg met de provincie te onderzoeken op welke wijze de verkeersveiligheid voor 
overstekende voetgangs en fietsers op de Lieshoutse weg kan worden verbeterd;
– Zo nodig bij de voorbereiding van de begroting 2024 budget op te nemen voor noodzakelijk 
onderzoek naar te nemen maatregelen en/of de realisatie daarvan.

Door het CDA over het instellen van een kennisbank.
roepen het college op:
Binnen de regio Peelgemeenten te pleiten voor de realisatie van een digitale kennisbank 
waarin verschillende specialismen zijn verzameld en informatie gedeeld kan worden over 
actuele onderwerpen zoals bijvoorbeeld een ‘brede plattelandsbestemming’.

Door het CDA over een aansluiting op de Rhine Corridor en EnergieHubs in 
Laarbeek.
roepen het college op:
te onderzoeken of:

- Er voor Laarbeek een directe aansluiting is te verkrijgen op de pijpleiding voor 
waterstofgas en/of andere leidingen van de Delta Rhine Corridor om Laarbeek (en 
haar industrie) fossielvrij en CO2 neutraal te maken;

- De realisatie van een Energiehub voor onze bedrijventerreinen zoals bijv. Bemmer IV 
(en nog te ontwikkelen Bemmer V) een mogelijkheid is.

- De bevindingen m.b.t  de twee bovenstaande onderzoeken op te nemen in de RES 
2.0. 

De voorzitter schorst de vergadering. 
De voorzitter heropent de vergadering waarna de collegeleden achtereenvolgens ingaan op 
de beschouwingen en de gestelde vragen en ingediende moties en amendementen.

Wethouder Briels dankt de raad voor de brede steun voor de kadernota, die anders is van 
opzet. Hij wijst op de gewijzigde werkwijze met incidentele en structurele uitgaven, waar 
omzichtig mee omgegaan wordt. Uitgangspunt blijft een weerstandsratio met de classificatie 
uitstekend. Hij bevestigt dat er geen ambtelijke capaciteit wordt ingezet voor een onderzoek 
naar de plaatsing van windmolens. Hij geeft een korte toelichting op de berichtgeving over 
het leerlingenvervoer. De regels van de verordening worden gevolgd, maar waar nodig wordt 
daarvan afgeweken.  
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De heer Van der Aa maakt zich zorgen over het feit dat er mogelijk meer data gedreven 
gewerkt wordt en dat dit ten koste gaat van de menselijke maat. 
Wethouder Briels geeft aan dat data gedreven werken wel voordelen kent maar dat daarbij 
altijd rekening wordt gehouden met de menselijke maat. Brede welvaart is wat hem betreft 
meer dan huizen en mobiliteit. Ook sport, zorg en natuur zijn nodig om onze samenleving 
leefbaar te houden en te zorgen dat alle inwoners mee kunnen blijven doen. In plaats van 
een schaalsprong spreekt hij dan ook liever van een kwaliteitssprong. De kadernota geeft 
kaders. De beantwoording van de W-vragen moet u terug zien in begroting, niet in 
kadernota. Het college wil meer het verhaal achter de cijfers vertellen. Samen met de raad 
zal naar een goed model worden gezocht. De motie van het CDA over de Rhine corridor is 
naar zijn mening verloren moeite omdat de gemeente naar zijn mening geen kans maakt op 
een aansluiting. Hij neemt de suggestie mee naar het overleg over de RES 2.0 om te kijken 
of die wens daarin opgenomen kan worden. De realisatie van een Energiehub voor onze 
bedrijventerreinen is een onderwerp waar het parkmanagement zich mee bezig houdt. Hij 
ziet hier voor de gemeente wel een faciliterende rol. Daar is echter geen motie voor nodig 
omdat het college hier al mee bezig is. 

Wethouder Slaets geeft aan na zomer in de commissie een toelichting te geven op de stand 
van zaken ten aanzien van het groenonderhoud. Het college zal de kosten van de renovatie 
dan wel (gedeeltelijke) herbouw van het Ontmoetingscentrum in beeld brengen. De raad 
wordt hier stap voor stap in meegenomen. Met Senzer vindt overleg plaats over het 
onderhoud van het groen. Zodra hierover meer bekend is zal ze de raad daarover informeren.
Het idee van een brugverbinding met landgoed Eyckenlust zou een bepaalde meerwaarde 
kunnen hebben. Het idee wordt verder uitgewerkt en zal na de zomer aan de hand van een 
voorstel aan de raad worden voorgelegd. Het amendement van CDA en Ouderen Appèl – Hart 
voor Laarbeek steunt het college niet omdat dit niets met erfgoed te maken heeft. 
Helaas zijn niet alle werkende armen in beeld. Wel vinden steeds meer mensen de weg naar 
de gemeente en de mogelijkheden voor hulpverlening. Het amendement over het uitstel van 
de pilot voor de bibliotheek wordt door het college niet gesteund omdat uitstel juist niet 
gewenst is. Ook de directeur van de bibliotheek wil aan de slag met de pilot.  

Wethouder Van den Berkmortel geeft aan dat er in de regio volop aandacht wordt gevraagd 
voor een goede bereikbaarheid van de oostelijke kant van de regio. Het college heeft een 
bureau ingeschakeld voor de verdere uitwerking van de brede plattelandsbestemming. Er 
wordt gewerkt aan goed voorstel maar dit duurt wel wat langer omdat het juridisch nogal  
ingewikkeld is. Een actualisering van de woonvisie is nodig omdat de prijzen niet meer 
kloppen en er een risico bestaat dat bestemmingsplannen niet meer de eindstreep halen. De 
geactualiseerde versie wordt in oktober aan de raad voorgelegd. Dat er nog geen schot zit in 
een oplossing voor de Beekse brug heeft te maken met een gebrek aan politiek bestuurlijke 
wil in de regio en het feit dat er nog geen nieuwe coalitie is gevormd bij de provincie.
Hij hoopt dat er na de zomer gestart kan worden met het project Hoofakker-Deense Hoek als 
de provincie een herberekening gemaakt van de hiermee verbande houdende stikstofde-
positie. De verkeersproblemen bij basisschool het Breinplein worden vooral veroorzaakt door 
het gedrag van de ouders. Hij hoopt met de geplande ingrepen ook dat gedrag te kunnen 
beïnvloeden en zal daar ook aandacht voor vragen in de lopende gesprekken.
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Ten aanzien van de motie over de kennisbank merkt hij op dat er in Peelverband al veel 
wordt samengewerkt. Die samenwerking werpt zijn vruchten af en wordt steeds meer 
geformaliseerd. Hij vindt het niet verstandig om vooruit te lopen op de in gang gezette 
intensivering van de samenwerking en ontraadt dan ook de motie. Hij stelt voor om de 
suggestie van een digitale kennisbank in te brengen in het overleg van 
gemeentesecretarissen. Hij verwacht op korte termijn meer duidelijkheid over de lokale en 
regionale ontwikkeling van bedrijventerreinen. Het voornemen is om in december een 
aangepaste bedrijventerrein programmering vast te stellen. De netschaarste lijkt in Laarbeek 
tot nu toe mee te vallen. Na de zomer zal hij de raad bijpraten over de ruimtelijke 
ontwikkelingen in de regio. Hij hoopt in oktober een visie op de kanaalzone ter vaststelling 
aan de raad voor te kunnen leggen. Hij heeft begrip voor de zorgen over de oversteek van de 
N615 bij de Orchideestraat. Hij hoopt dat er na de zomer een bestuursovereenkomst 
getekend kan worden over het tracé van het snelfietspad dat parallel loopt aan de N615. Het 
is niet logisch om een losstaand onderzoek uit te voeren voor deze oversteek maar als helder 
is waar het tracé komt zal hij in elk geval pleiten voor een versnelde aanpak van de 
oversteek. De motie die hiervoor is ingediend is wat hem betreft overbodig. 

De voorzitter schorst vervolgens opnieuw de vergadering.
De voorzitter heropent de vergadering. 

In de 2e instantie geeft de heer Tijssen aan dat hij een jaar uitstel van de pilot van de 
bibliotheek niet wenselijk acht en daarom het amendement niet steunt. Het amendement 
over het herstel van de historische brugverbinding is een totaal ander voorstel geworden en 
wordt eveneens niet gesteund. De motie over de oprichting van een regionale kennisbank 
heeft geen toegevoegde waarde en kost ook veel ambtelijke capaciteit. De motie over een 
aansluiting op de Rhine Corridor is naar zijn mening onhaalbaar. Beide moties worden dan 
ook niet gesteund. De motie met betrekking tot de oversteekplaats van de N615 is, gelet op 
de antwoorden van de portefeuillehouder overbodig. 
Mevrouw Van de Ven geeft aan dat zij het dictum van het amendement over de historische 
brugverbinding naar Eyckenlust wenst te wijzigen. Met betrekking tot de verkeersvisie legt zij 
aan de andere fracties de vraag voor of men akkoord gaat met een verbreding van de N279 
wanneer nut en noodzaak zijn aangetoond.
Mevrouw Engels maakt zich zorgen over de fysieke collectie boeken van de bibliotheek. Als de 
pilot doorgaat zijn de boeken vanaf 1 januari weg en hebben de kinderen in Aarle-Rixtel geen 
toegang meer tot die boeken. Dat gaat ten koste van de kansengelijkheid van de kinderen in 
verschillende kernen. Met een uitstel van een jaar zijn niet veel extra kosten gemoeid. Zij 
doet daarom een dringend beroep op de raad om mee te gaan met het amendement. 
Zij steunt de motie voor een veilige oversteek van de N615 maar is tegen het amendement 
van CDA en Ouderen Appèl – Hart voor Laarbeek over de historische brugverbinding.
De heer Verschuren merkt op dat in het bestuursakkoord van de coalitie al een passage is 
opgenomen over het standpunt ten aanzien van een verbreding van de N279. Het 
amendement over de pilot van de bibliotheek leidt tot vertraging, terwijl een andere aanpak 
nu nodig is. 
De heer Sanders geeft aan blij te zijn met de intensivering van de samenwerking in de Peel. 
De motie over de kennisbank is dan ook overbodig.
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De heer Fransen onderschrijft het belang van een veilige oversteek op de N615 maar vindt de 
aanpak van de portefeuillehouder voor dit moment voldoende. 
De heer Van Sinten geeft aan de motie over een aansluiting op de Rhine Corridor niet te 
steunen. Hij is blij dat in regionaal verband wordt opgepakt. Wat betreft het amendement 
over de historische brugverbinding is hij van mening dat dit niet gekoppeld moet worden aan 
de Beekse brug. Hij steunt daarom het amendement niet. 
Mevrouw Otten geeft aan dat haar partij de motie met betrekking tot de oversteek van de 
N615 intrekt. Zij zullen de voortgang nauwkeurig monitoren. De beide amendementen over 
de historische brugverbinding en de pilot bij de bibliotheek, als ook de motie over de 
kennisbank, steunt zij niet. Voor wat betreft de motie over de Rhine corridor is zij blij met de 
lobby van de wethouder in relatie tot de RES. Het is goed deze ontwikkeling te blijven volgen 
in de toekomst.
De heer Peeters steunt het amendement over de pilot bij de bibliotheek wel omdat een 
fysieke bibliotheek naar zijn mening tot het beste werkt. Hij steunt ook de aangepaste tekst 
van het amendement over de historische brugverbinding en de moties over een aansluiting 
op de Rhine Corridor en de oprichting van een kennisbank.
De heer Van Zeeland geeft aan positief te staan ten opzicht van een verbreding van de N279 
als nut en noodzaak is aangetoond.
Mevrouw Van de Ven geeft vervolgens aan dat zij het dictum van het amendement over de 
historische brugverbinding wenst te wijzigen als volgt:
Besluit
“tot vaststelling van de Kadernota 2024 gemeente Laarbeek, met dien verstande dat
De complete tekst op blz. 27 – 28 Kadernota onder “Herstel historische 
verbindingen Eyckenlust – Beek en Donk”
Sinds de komst van de Zuid-Willemsvaart is Landgoed Eyckenlust…….tm….en kan daardoor 
als een bijzondere kans beschouwd worden. 
Wordt vervangen door:
Afgezien wordt van het herstel van een historische verbinding naar Eyckenlust door de aanleg 
van een voetgangersbrug over de Zuid-Willemsvaart die wordt aangesloten op de te 
herstellen historische lanenstructuur. Daartoe het niet nodig is een projectplan in te dienen, 
met als gevolg dat er géén verklaring van B&W nodig is voor de begrote Laarbeekse bijdrage 
hiervoor, zijnde  €650.000,- . 
De motie over de aansluiting op de Rhine corridor trekt zij in nu de wethouder heeft 
aangegeven dit in te brengen bij het overleg over de RES 2.0. Gelet op het feit dat de 
suggestie voor het oprichten van een kennisbank wordt ingebracht bij het overleg van 
gemeentesecretarissen, trekt zij de motie die daarop betrekking heeft eveneens in. Tot slot 
geeft zij aan het amendement van de PvdA over de pilot voor de bibliotheek in Aarle-Rixtel  
te steunen.
Wethouder Slaets geeft aan dat het college na de zomer met een onderbouwd plan komt over 
de historische brugverbinding. De raad kan dan besluiten om er al of niet mee akkoord te 
gaan. 
De voorzitter schorst vervolgens opnieuw de vergadering.
De voorzitter heropent de vergadering. 
Mevrouw Van de Ven geeft aan dat haar partij het amendement over de historische 
brugverbinding handhaaft met de gewijzigde tekst.
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De voorzitter gaat vervolgens over tot stemming. 
Als eerste wordt het amendement van CDA en Ouderen Appèl – Hart voor Laarbeek over de 
historische brugverbinding met landgoed Eyckenlust in stemming gebracht. 
Voor het amendement stemmen de leden Van Zeeland, Peeters, Engels, Van der Aa en Van 
de Ven. Tegen het amendement stemmen de leden Tijssen, Van Dijk, Brouwers, De Groot, 
Hendriks, Van de Wijdeven, Fransen, Van Sinten, Verschuren, Sanders, Gruijters, Van Bree, 
Otten en Van Heugten. 
De voorzitter stelt vast dat het amendement met 5 stemmen voor en 14 stemmen tegen is 
verworpen. 
De voorzitter brengt vervolgens het amendement van de PvdA en het CDA over het uitstel 
van de pilot van de bibliotheek in Aarle-Rixtel in stemming.
Voor het amendement stemmen de leden Van Zeeland, Peeters, Engels, Van der Aa en Van 
de Ven. Tegen het amendement stemmen de leden Tijssen, Van Dijk, Brouwers, De Groot, 
Hendriks, Van de Wijdeven, Fransen, Van Sinten, Verschuren, Sanders, Gruijters, Van Bree, 
Otten en Van Heugten.
De voorzitter stelt vast dat ook dit amendement met 5 stemmen voor en 14 stemmen tegen 
is verworpen. 
Tot slot brengt de voorzitter het voorstel tot vaststelling van de kadernota 2024 in stemming
Voorstel kadernota
Mevrouw Van de Ven geeft in een stemverklaring aan dat haar partij akkoord gaat met de 
kadernota, maar dat zij de plannen van het college voor een loopbrug naar landgoed 
Eyckenlust niet kan uitleggen aan de inwoners. Dit kost veel geld en ambtelijke capaciteit. Zij 
geeft liever prioriteit aan de lijst projecten van het college in de jaarrekening. 
De heer Van Zeeland legt een stemverklaring af waarin hij aangeeft dat dezelfde mening te 
hebben als mevrouw Van de Ven voor wat betreft de loopbrug naar landgoed Eyckenlust. Hij 
heeft hier veel mensen over gesproken en niemand gehoord die dit een goed idee vindt. Hij is  
benieuwd naar het voorstel van het college. Hij gaat wel akkoord met de kadernota. 
Alle leden stemmen vervolgens voor het voorstel waarna de voorzitter vaststelt dat de 
kadernota 2024 unaniem is vastgesteld.
De voorzitter spreekt tot slot zijn waardering uit voor de wijze waarop mevrouw Engels zich 
hard heeft gemaakt voor het belang van de bibliotheek in Aarle-Rixtel.

9. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2023.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

10. Voorstel tot opheffen geheimhouding raadsinformatiebrief continuïteit 
jeugdhulp.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

De heer Van Sinten wijst de raadsleden tot slot op het belang van een extra metropool- 
conferentie van de MRE op 27 september en de mogelijkheid om deel te nemen aan een 
excursie naar ASML op 7 oktober.

11. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 31 augustus 2023.


